
 

PROTOKOLL ORDINARIE 

STYRELSEMÖTE IIBK, 2018-12-11 

 
Datum: 2018-12-11, kl. 18:30-20:30 Plats: Orraryd Sundstorp, Värends Nöbbele  
 
Närvarande: Anders Karlsson, Marie Hammarstedt, Lotta Flinck, Lotta Kidell, Martin Gustavsson, 
Fredrik Albrekt, Peter Hildingsson 
 
Frånvarande: Björn Claesson 

 
1. Inledning (ordförande) 

Anders öppnat mötet.  
 

2. Val av person för justering av protokoll 
Lotta Kidell valdes till justeringsperson. 
 

3. Genomgång föregående protokoll 
Kontroll av protokoll från föregående protokoll:  
 

a. Komplettera valberedningen 
Ny styrelse fått till uppgift av årsmötet att välja ytterligare en person till 
valberedningen tillsammans med Thomas Johansson.  
2018-11-06: Anders kollar upp andra alternativa personer.  
2018-12-11: Kollat möjligheter till kvinnlig representant men inte lyckats. Nästa steg 
blir kolla en man ex. Per Ljung – Anders ansvarar.  
 

b. Peter H ställa fråga till Mathias hur man kan använda systemen för att få bättre 
överblick vem som är domare till resp. lag.   
 

4. Ekonomi 
Marie informerat om att ekonomin är stabil. De flesta har betalat in New Body, kvarstående är 
under lupp.  
 
Budget: LOK-stöd nu inkommit. Detta år har IIBK granskats men fått vissa påpekande men som 
nu är åtgärdade. Behöver uppdatera våra stadgar (bl.a. om tidpunkt när årsmötet hålls, brutet 
redovisningsår). Detta tas upp som underlag inför årsmötet. Ska sedan läggas publikt på 
hemsidan. Påsksmällen ej läggas upp som LOK-stöd.  
 
Anders följa upp om vi kan få sänkta kostnader när vi hyr för spontantinnebandy samt 
reducerat hallhyra generellt lägre hallhyra pga dålig ventilation.  
 

5. Rapport för klubblagen, domare m.m.  
A-laget leder i division 2. 1:an och 2:an går direkt upp till division. Spel i division 1 medför andra 
krav och kostnader. I stort skulle detta medföra:  

a. Krav på hall med 300 sittplatser. Dispens kan ges om man kan uppvisa en plan.  
b. Längre resor och ökade kostnader 

Även U-laget går bra och leder sin serie.  
 
Ungdomslagen rullar på bra. Diskussion om möjligheter för P02/03/04 inför nästa säsong: 
fortsätta som pojklag, J18.  

Ambitioner att ta initiativ till ett öppet möte för olika intressenter under kvartal 1 (Anders + 
Peter).  
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Barn födda 2013 
Robert Andreasson och Ulrika Glanshed intresserade av att vara ledare. Anders håller möte 
med dem under nästa vecka. Peter ger dem admin på lagsidan för IIBK PF13. (Klart 181211) 

6. Kommande aktiviteter 
 

a. Innebandyaktiviteter under jullovet 
Anders jobbar på plan för olika aktiviteter under jullovet 29-30/12, Återkommer med 
info ca 6-7 pass. 
 

b. Spontaninnebandy 
Behöver lägga in nya tillfällen för spontaninnebandy för efter nyåret. Även A-laget 
bemanna spontaninnebandyn. Martin lägger upp plan för nya tider 2019.   
 
Peter se över att ledare som ansvarar för resp. tillfälle kan närvarorapportera. (Klart 
181211) 
 

7. Hallfrågor 
 

a. Kiosken 
Efterlyser tillgång till nyckel in till städrum innanför damomklädningsrum. Diskussion 
om hur vi kan få bättre ordning i kiosken.  
 
Efterlyser att kiosken även hållas öppen vid U-lagsmatch.  
 

b. Nyckelskåp 
De nycklar som Marie (kiosknycklar), Lotta K (kiosknycklar) och Peter H (2 st nycklar till 
nyckelskåp överlämnat på mötet) har/har haft samlas hos Marie som förvarar dessa 
hemma hos sig och ska endast användas om nycklar från nyckelskåp försvinner.  
 
Fredrik tillgång till alla materialskåp. Peter ändrar i nyckelskåpet.  
 

c. Övrigt 
Inget att notera.  
 

8. Material och utrustning 
Efter föregående möte har Fredrik gått igenom responsen kring problem med långa leveranser 
m.m. från Stadium. Det märke som ofta felar är Unihoc. En idé är att se över till annat märke än 
Unihoc. Ett alternativ vore att byta till Salming eller Craft.  
 
Diskussion om materialleverantörsavtal. Fredrik kommer följa upp vem som blir ny 
kontaktperson hos Stadium.  
 
 

9. Diverse aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.) 
 
Ledarturnering 
Diskussion om att anordna enklare/kortare aktivitet för alla ledare. Ex att i januari hålla 
turnering/match med ledare. Fredrik håller samman med stöd av Martin och återkommer med 
ett lösningsförslag. 
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10. Övriga frågor 

 
a. Utdrag belastningsregistret 

Samtliga ledare inkommit med utdrag. Därmed är detta klart.  
 

11. Beslut tidpunkt för nästa möte  
På mötet beslöts att nytt datum under januari/februari bestäms genom förfrågan via 
Facebook-grupp såsom tidigare.  
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Anders avslutat mötet. 

 
Protokollet upprättat av Peter Hildingsson 2018-12-11 

Protokollet justerat av: Lotta Kidell 2018-12-11 
 
 


